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اتحاد الكرة يدين احتجاز سلطات الاحتلال لأمينه العام فراس أبو هلال
القدس- دائرة الإعلام بالاتحاد-

يدين الاتحاد الفلسطيني لكرة القدم إقدام سلطات الاحتلال على احتجاز الأمين العام فراس أبو هلال، خلال 
مغادرته أرض الوطن ليلتحق ببعثة منتخبنا الوطني الأول التي تستعد لاستكمال مشوارها ضمن التصفيات 

المؤهلة لنهائيات كأس العالم. 

إن احتجاز أمين عام الاتحاد لأكثر من 4 ساعات يشكل استمرارا  لسلسلة انتهاكات طويلة يمارسها الاحتلال بحق 
الرياضة الفلسطينية، طالت كافة عناصر اللعبة سواء بالقتل أو الاعتقال أو الجرح أو التهجير أو تدمير للبنية 

التحتية في خرق واضح للميثاق الأولمبي وكافة الأنظمة والقوانين الدولية والرياضية، كما أنه يأتي في ظل 
معركة قانونية يخوضها الاتحاد الفلسطيني لكرة القدم لدى الاتحاد الدولي للعبة ضد جرائم الاحتلال بحق 

الرياضة الفلسطينية. 

ومن هنا، نجدد مطالبة كافة المؤسسات الرياضية الدولية والإقليمية بضرورة الوقوف بشكل صارم لوضع حد 
لانتهاكات الاحتلال بحق الرياضيين في فلسطين والتي كان آخرها احتجاز أمين عام الاتحاد الفلسطيني، أمس 

الخميس. 

وفي هذا الصدد، قام الاتحاد الفلسطيني لكرة القدم بإرسال رسائل عاجلة للاتحادين الدولي والآسيوي، واللجنة 
الأولمبية الدولية، وكافة الجهات ذات العلاقة، خاصة أن احتجاز الأمين العام قد تكرر لأكثر من مرة في الفترة 

الأخيرة.

The Palestine Football Association (PFA) condemns the detention of the PFA’s Secretary General, 
Firas Abu Hilal by the Israeli occupation authorities for detaining, as he was leaving the country to 
join our national football team, which is preparing to continue its journey in the World Cup 
qualifying campaign.

The detention of the Secretary General for more than four hours is part of a long series of 
violations carried out by the occupation against Palestinian sports. These violations have affected 
all elements of the game, including killing, arresting, injuring, and displacing athletes, alongside 
the destruction of infrastructure, in clear violation of the FIFA statues, the Olympic Charter and all 
international and sports laws and regulations. This incident also comes amidst a legal battle the 
PFA is waging at FIFA against the crimes of the occupation targeting Palestinian sports.

We renew our call to all international and regional sports institutions to take a firm stance to put 
an end to the occupation’s violations against athletes in Palestine, the latest of which was the 
detention of the Secretary General of the PFA on Thursday.

In this context, the PFA has sent urgent messages to FIFA, the Asian Football Confederation, the 
International Olympic Committee, and all relevant parties, especially since this is not the first time 
the Secretary General has been detained in recent times.
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